

8 Days 天 7 Nights 晚



TOUR CODE : MF 8SHE



Harbin . Changbaishan . Jilin . Changchun . Shenyang . Panjin . Dalian 哈尔滨. 长白山. 吉林. 长春. 沈阳. 盘锦. 大连

- * 游览北方明珠-大连
- * 畅游中国四大天池之一 *长白山天池*
- * 观赏红色春天的自然景观 - 红海滩风景廊道

Day 01	Kuala Lumpur ~ Xiamen ~ Dalian { Flight } (D)	第一天	吉隆坡 ~ 厦门 ~ 大连 { 飞机 } (晚餐)
Day 02	Dalian ~ Harbin { High Speed Rail } (B / L / D)	第二天	大连 ~ 哈尔滨 { 高铁 } (早 / 午 / 晚餐)
Day 03	Harbin ~ Dunhua (B / L / D)	第三天	哈尔滨 ~ 敦化 (早 / 午 / 晚餐)
Day 04	Dunhua ~ Changbaishan ~ Erdaobaihe (B / L / D)	第四天	敦化 ~ 长白山 ~ 二道白河 (早 / 午 / 晚餐)
Day 05	Erdaobaihe ~ Jilin ~ Changchun (B / L / D)	第五天	二道白河 ~ 吉林 ~ 长春 (早 / 午 / 晚餐)
Day 06	Changchun ~ Shenyang (B / L / D)	第六天	长春 ~ 沈阳 (早 / 午 / 晚餐)
Day 07	Shenyang ~ Panjin ~ Dalian (B / L / D)	第七天	沈阳 ~ 盘锦 ~ 大连 (早 / 午 / 晚餐)
Day 08	Dalian ~ Xiamen ~ Kuala Lumpur { Flight } (B)	第八天	大连 ~ 厦门 ~ 吉隆坡 { 飞机 } (早餐)

Place of Visit 景点



- Harbin 哈尔滨** : Europe Central Street 欧式中央大街, Flood Control Monument 防洪纪念碑, St.Sophia Church Square 圣索菲亚教堂广场, Volga Manor (include entrance fee) 伏尔加庄园(含入门票), Stalin Park 斯大林公园, Russia Product Shop 俄罗斯精品店, Sun Island Park(include buggy) 太阳岛公园(含电瓶车).
- Changbaishan 长白山** : Tianchi (Heaven Lake) 天池, Small Heaven Lake 小天池, Green Deep Pool 绿渊潭, Changbaishan Waterfall 长白山瀑布.
- Jilin 吉林** : Century Square 世纪广场, View Catholic Church 外观天主教堂, Beishan Park 北山公园, Man Folk Museum 吉林满族民俗博物馆.
- Changchun 长春** : Culture Square 文化广场, coach by pass Puppet Manchukuo 车游伪满八大部, Changchun Ginseng Shop 长春人参店.
- Shenyang 沈阳** : Shenyang Imperial Palace 沈阳故宫, ManQing Street 满清一条街, Zhong Street 中街 步行街, Feather Painting Shop 羽毛画商.
- Panjin 盘锦** : Red Beach Scenic Spot 红海滩廊道景区.
- Dalian 大连** : Binhai Road 滨海路, Tiger Beach Park 虎滩群雕, View Exhibition Centre 外观会展中心

- * 7-8 月不去沈阳故宫改为紫烟薰衣草庄园赏花 (视天气而定)
- * July-August Shenyang Imperial Palace will be replaced to ZiYan Lavender Manor (depend on weather condition)
- * 25/09-05/10 不去以上吉林景点, 改为吉林红叶谷景区赏枫 (视天气而定)
- * 25/09-05/10 Jilin Sightseeing will be replaced to Red Valley (depend on weather condition)

Hotel 酒店



- Harbin 哈尔滨** : Metro Park Holiday Inn / SML, 维景假日酒店 / 同级
- Dunhua 敦化** : DHL Internation Hotel / SML, 敦百国际酒店 / 同级
- Erdaobaihezhen 二道白河镇** : Shanjiang Hotel / SML, 二道山江酒店 / 同级
- Changchun 长春** : Guoshang Hotel / SML, 长春国商酒店 / 同级
- Shenyang 沈阳** : Jinjiang Metropol Hotel / SML, 沈阳锦江都城酒店 / 同级
- Dalian 大连** : Mercure Teda Hotel / SML, 泰达美居酒店 / 同级

Special Flavor 风味



Stewed Cuisine 酱骨风味, Northeast Dumpling banquet 东北饺子宴, Changbaishan banquet 长白山珍宴, Jilin Three Set Bowl 吉林三套碗, Changchun Medicine Meals 长春滋补药膳, Shenyang Roast duck 沈阳吊炉饼烤鸭.

Optional Tour 自费项目

RMB 380/person 人民币 380/人: Harbin Polarland 哈尔滨极地馆, Sun Island Indoor Ice Sculpture 太阳岛室内冰灯展,
** Remark 备注: Content of optional tour subject to change 最终解释权以当地地陪所讲加点内容为主.

Tour Fare 团费:

Departure 出发日期:

- > **Tour Fare Included 团费含** : Hotel Accommodation, Meals, Coach Transfer In & Out, Return Air Ticket, Entrance Fees & Local Tourist Guide. 行程上之酒店, 膳食, 交通接送, 国际机票, 观光点门票及导游.
- > **Tour Fare Excluded 团费不含** : Malaysia Airport Tax, China Airport Tax, YQ Tax, YR Tax, Normal Visa Fees, Local Tour Guide & Driver Tipping. 吉隆坡出境机场税, 中国出境机场税, 航空保险费, 燃油税, 签证, 导游与司机小费.

* 最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准 / The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator *

Update On : 25/01/2017

8天7晚 哈尔滨. 长白山. 吉林. 长春. 沈阳. 盘锦. 大连

第一天 吉隆坡 ~ 厦门 ~ 大连

(晚餐)

住：泰达美居酒店 / 同级

请旅客准时前往吉隆坡国际机场离境大厅指定航空公司柜台集合，并由公司专职人员协助办理登机手续后，乘飞机飞往中国东南沿海一座美丽的滨海城市，厦门。抵达厦门转机前往大连。抵达后，入住酒店。

第二天 大连 ~ 哈尔滨 [高铁]

(早/午/晚餐)

住：维景假日酒店 / 同级

早餐后，乘搭高铁前往哈尔滨[车程约 4 小时]。抵达后，前往外观**圣索菲亚教堂广场**。随后参观**斯大林公园**与**防洪纪念碑**。位于松花江南岸，是顺堤傍水建成的带状形开放式公园，因俄罗斯古典式建筑风格而闻名。整个景区以防洪纪念塔为中心，同时也是哈尔滨的象征，是为了纪念哈尔滨人民战胜两次特大洪水而建立的。13 米高的纪念塔由圆柱体的塔身和附属的半圆形回廊组成，塔身以浮雕方式描绘了当年战胜洪水的生动情节。之后游览**欧式中央大街**，为哈尔滨主要的商业街之一；被誉为欧洲建筑风格博物馆，包括文艺复兴、巴洛克、折中主义、新艺术运动等各式四大流派建筑。参观**俄罗斯精品店**。

第三天 哈尔滨 ~ 敦化

(早/午/晚餐)

住：维景假日酒店 / 同级

早餐后，前往游览**伏尔加庄园**(含门票)。位于哈尔滨市香坊区成高子镇阿什河畔哈成路 16 公里处，占地面积 60 多万平方米，是一个以俄罗斯文化为主题的园林，是完完全全充实着异域风情的庄园。之后前往游览**太阳岛公园**(含电瓶车)，是哈尔滨市面积最大的一座综合性文化休息公园。之后前往素有「千年古都百年县」之称的敦化[车程约 5 小时]。

第四天 敦化 ~ 长白山 ~ 二道白河 (早/午/晚餐)

住：二道山江大酒店 / 同级

早餐后，驱车前往长白山(车程约 2½小时)。长白山耸立在中国东北边陲，是满族的发祥地，在清代有“圣地”之誉，现已列为世界生物圈保护区。专车上山，抵达后前往朝鲜族与满人之圣地**天池**。天池位于长白山的主峰之颠，是中国最高最深之火山口湖，湛蓝之湖水散发出一股神秘的气息，一泓广大的、波澜不兴的湛蓝湖泊非常令人震撼，使人怀疑这是否人间景色。接着前往**长白山瀑布**、**小天池**和**绿渊潭**游览。小天池呈圆形，池水清澈碧绿，终年不枯，池周岳桦林密，百草丛生，峰峦倒映，环境恬静幽雅。

第五天 二道白河 ~ 吉林 ~ 长春 (早/午/晚餐)

住：长春国商饭店 / 同级

早餐后，驱车前往吉林(车程约 5 小时)。抵达后，游览**北山公园**。是一座久负盛名的寺庙风景园林。参观**吉林满族民俗博物馆**。前往游览**世纪广场**和**外观天主教堂**。世纪广场位于吉林市博物馆和松花江南岸之间，南北长 900 余米，东西长 200 余米，占地面积 22.8 公顷。由博物馆建筑群、旱喷泉、国旗平台、“世纪之舟”巨塔、音乐喷泉、望江平台等部分组成。是吉林市一座反映城市特色的风景园林。乘车前往长春[车程约 1½小时]。抵达后，前往参观**长春人参店**。

* 25/09-05/10 不去以上吉林景点，改为吉林红叶谷景区赏枫(视天气而定)

第六天 长春 ~ 沈阳

(早/午/晚餐)

住：沈阳锦江都城酒店 / 同级

早餐后，前往**车游伪满八大部**。接着前往游览**文化广场**。文化广场原名地质宫广场，是全市最大的城市广场，坐落在市区中心，总面积 20.5 公顷，历史上地质宫广场曾被规划为伪满洲国的国都广场。之后，乘车前往沈阳[车程约 4 小时]。抵达后，前往游览**沈阳故宫**。故宫建于 1625 年，是清太祖努尔哈赤和清太宗皇太极建造和使用的宫殿，现存古建筑 100 多座。沈阳故宫是中国保存至今，清代最早的宫殿建筑群，其历史价值和艺术价值仅次于北京故宫，被誉为“关外紫禁城”。接着游览位于故宫前面的**满清一条街**，这里的建筑，都是依清朝建筑风格而建。之后参观**羽毛画商场**。接着送往**中街步行街**自由购物。

* 7-8 月不去沈阳故宫改为紫烟薰衣草庄园赏花(视天气而定)

第七天 沈阳 ~ 盘锦 ~ 大连

(早/午/晚餐)

住：泰达美居酒店 / 同级

早上，驱车前往盘锦(车程约 2½小时)。抵达后，前往游览**红海廊道景区**。红海滩风景区属于湿地生态旅游景区，它以全球保存得最完好、规模最大的湿地资源为背景，以举世罕见的红海滩、世界最大的芦苇荡为依托，是自然环境与人文景观的完美结合，是集游览、观光、休闲、度假为一体的综合型绿色生态旅游景区。红海滩的红色是一种植物织的颜色。红海滩的成因，碱蓬草，大片大片的碱蓬草长在一起就汇聚成了红色的海洋，颜色更加鲜艳动人。接着驱车前往大连(车程约 3½小时)。

第八天 大连 ~ 厦门 ~ 吉隆坡

(早餐)

早餐后，前往游览**滨海路**。滨海路修于 70 年代，原是一条战备公路，两端被军队镇守。80 年代初，邓小平来大连参观，建议向全市开放，从此这条路变成了一条旅游观光路。路径**外观会展中心**。继续游览**虎滩群雕**。大连老虎滩虎雕广场面积 15,700 平方米，群虎雕塑长 355 米，宽，高为 6.5 米，由 500 块花岗岩大理石精雕而成，重达 2,000 多吨，6 只形态各异的老虎，头向东方，迎风长啸，虎虎生威，它是由我国著名画家，雕塑家韩美林设计。后参观**海鲜特产超市**。接着，送往机场乘搭飞机返回温暖的家。

** 景点的先后顺序可根据具体情况有所调整 / 团费不含自费项目 **

UPDATE ON : 25/01/2017

8D7N Harbin . Changbaishan . Jilin . Changchun . Shenyang . Panjin . Dalian

DAY 1 KUALA LUMPUR ~ XIAMEN ~ DALIAN (D) Hotel : Mercure Teda Hotel

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Xiamen via Dalian. Dalian is a major city and seaport in the south of Liaoning province. After arrival, proceed to hotel.

DAY 2 DALIAN ~ HARBIN [High Speed Rail] (B/L/D) Hotel : Metro Park Holiday Inn / SML

After breakfast, take **high-speed rail** to Dalian [about 4 hours]. Upon arrival, visit to appearance **St. Sophia Church Square**. Then visit **Stalin Park** and **Flood Control Monument**. Park was founded in 1953, is located in the Songhua River south bank, is along embankment Bangshui built ribbon-shaped open park, because Russian classical architectural style and famous. The whole area to flood monument as the center, but also the Harbin symbol to commemorate the Harbin people to overcome two devastating floods established. 13-meter-high monument by the cylinder tower and attached semicircular corridor composition, the tower in relief depicting the year overcome the flood vivid episodes. Upon arrival , visit to **Europe Central Street**, the main commercial street in Harbin; architectural style known as the European museums, including the Renaissance, baroque, eclecticism, Art Nouveau and other kinds of four schools buildings. Visit **Russia Product Shop**.

DAY 3 HARBIN ~ DUNHUA (B/L/D) Hotel : DHL Internation Hotel / SML

After breakfast, proceed to **Volga Manor** (include entrance fee). Then, visit to **Sun Island Park** (include buggy car). The **snow sculpture** at the Sun Island and Ice & Snow World is the main attraction for the Harbin Ice Festival in each year. Proceed to Erdaobaihe [about 5 hours] .

DAY 4 DUNHUA~ CHANGBAISHAN ~ ERDAOBAIHE (B/L/D) Hotel : Shanjiang Hotel / SML

After breakfast, visit to Changbaishan. It's the highest mountain in Northeast China and was designated by UNESCO as a nature reserve in 1979. **Tianchi** (Heaven Lake) is a crater lake on the border between China and North Korea. It lies within a caldera atop the volcanic Baekdu Mountain and is surrounded by 16 mountain peaks. Then, visit to **Changbaishan Waterfall**, **Small Heaven Lake** and **Green Deep Pool**.

DAY 5 ERDAOBAIHE ~ JILIN ~ CHANGCHUN (B/L/D) Hotel : Guoshang Hotel / SML

After breakfast, proceed to Jilin [about 5 hours]. Upon arrival, visit to **Beishan Park**. Continue visit to **Man Folk Musuem** .Next visit to **Century Square** and **view Catholic Church**. Continue journey to Changchun [about 1½ hours]. Upon arrival, visit to **Changchun Ginseng Shop**.

* 25/09-05/10 Jilin Sightseeing will be replaced to Red Valley (depend on weather condition)

DAY 6 CHANGCHUN ~ SHENYANG (B/L/D) Hotel : Jinjiang Metropolo Hotel / SML

In the morning, start the journey, **view Puppet Manchukuo**. Then visit to **Culture Square**. Located in the center of Chaoyang District, Culture Square is the largest city square in Changchun, with a total area of 20.5 hectares. In the north of the square, the majestic former New Palace of the Emperor of Manchukuo stands soundly facing the former Manchukuo State Council and Military Affairs buildings in the south of the square. All of these buildings adopted the early 20th Century Japanese architectural style. Next, proceed to Shenyang [about 4 hours]. Upon arrival, visit the **Shenyang Imperial Palace**. The Imperial Palace was built in 1625, is Nuerhachi and Qing Taizong construction and use of the palace, the existing more than 100 ancient buildings. Shenyang Imperial Palace is China still preserved Qing earliest palace complex, its historical and artistic value after the Forbidden City in Beijing, known as "outside the Forbidden City." Next visit **ManQing street**, where the buildings are built according to architectural style of the Qing Dynasty. After visits to **Feather Paiting Shop**. Then , visits to **Zhong Street** for shopping.

* July-August Shenyang Imperial Palace will be replaced to ZiYan Lavender Manor (depend on weather condition)

DAY 7 SHENYANG ~ PANJIN ~ DALIAN (B/L/D) Hotel : Mercure Teda Hotel / SML

After breakfast, proceed to Panjin[about 2½hours].Upon arrival, visit to **Red Beach scenic spot**. Red Beach Scenic belong to wetland eco-tourism area, it the world's best-preserved and largest wetland resource as the background to the world's rare Red Beach, the world's largest reed marshes as the basis, is the perfect combination of natural environment and cultural landscape is set tour, tourism, leisure, vacation of an integrated green eco-tourism area. Red Beach is a plant tissue color. Causes of Red Beach, Suaeda grass, large tracts of salsa grass grow together on converging sea of red, the color more vivid . Then, proceed to Dalian[about 2½hours].

DAY 8 DALIAN ~ XIAMEN ~ KUALA LUMPUR (B)

In the morning, visit to **Binhai Road**. Binhai Road repair in the 1970s, was originally a combat readiness road ends by the army guarding. The early 1980s, Deng Xiaoping visited in Dalian, the city proposes to open, from this road becomes a tourist road. **View Exhibition Centre**. Then go to the **Tiger Beach Park**. Then, transfer to air port, take a flight back to Kuala Lumpur via Xiamen.

** The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator / Tour Fare exclude Optional Tour **